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§ 1  

Val av justerare och tid för justering 

Ledamoten Mikael Erdefelt utsågs att tillsammans med 

ordföranden Helena Lanzer-Sillén justera dagens protokoll 

vilket ska ske fredagen den 31 januari. 

 

§ 2 

Anmälan av övriga frågor samt fastställande av 

föredragningslista 

Föredragningslistan fastställdes utan ändringar. 

 

 § 3 

 Anmälan av föregående protokoll 

Anmäldes att protokoll 2013-12-12 justerats den  

13 december. 

 

§ 4 

Anmälan av fyllnadsval till funktionshindersrådet 

Stadsdelsnämnden har den 2 januari 2014 beslutat utse Ulf 

Uddsten som ledamot i funktionshindersrådet. 

 

§ 5  

Anmälan av inkomna handlingar 

 

 Stockholms kommunstyrelses funktionshindersråd,  

     protokoll 2013-12-02 

 

§ 6 

Verksamhetsberättelse och bokslut 2013 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande och Eva Frykler informerade vid 

sammanträdet. 

 

Rådet för funktionshindersfrågor 

Rådet har tagit del av ärendet. 

 

§ 7 

Parkinvesteringar 2015-2017 

Stadsdelsnämnderna har uppmanats att inkomma till 

trafikkontoret med önskemål om investeringar i parker  
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2015-2017. Förvaltningen föreslår att nämnden ansöker om 

parkinvesteringsmedel för: 

 

1. Kristallens parklek – den avslutande etappen av   

          upprustningen 

2. Älvsjös parkplan – uppdatering 

3. Lerkrogsparken – skapa en central stadspark 

4. Apelsinen – upprustning av lekparken 

5. Herrbacken/Storhagen – upprustning av parken 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande daterat 2014-01-14. 

 

Rådet för funktionshindersfrågor 

Rådet instämmer i förvaltningens förslag. 

 

§ 8 

Detaljplan för 6 nya LSS-bostäder vid Fru Marias väg i 

Långbro 

Detaljplanen för fastigheten Platåskon 1 vid Fru Marias väg i 

Långbro föreslås få en ändrad markanvändning från industri 

till bostad. Tomträttsinnehavaren Keyser Fastigheter AB 

planerar tillsammans med Norrländska gruppbostäder AB att 

bygga om huset till en gruppbostad för funktionshindrade. 

Förvaltningen är mycket positiv till en utbyggnad av fler 

LSS-bostäder, vilka det råder stor brist på.  

 

Fastigheten gränsar till naturmark som förvaltningen avser att 

rusta upp. I samband med det är det lämpligt att 

tomträttshavaren återställer mark som olovligen använts för 

parkering, samt önskvärt med ett staket som markerar 

gränsen mot allmän platsmark. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande daterat 2014-01-14. 

 

Rådet för funktionshindersfrågor 

Rådet instämmer i förvaltningens förslag. 
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§ 9 

Aktualitetsprövning av Promenadstaden Översiktsplan 

för Stockholm 

Förvaltningen vill framhålla att stadsbyggnadskontoret har 

gjort ett mycket gediget arbete i genomgången av 

översiktsplanen. Förvaltningen håller med om de 

bedömningar som stadsbyggnadskontoret har gjort av de 

olika avsnittens aktualitet och konstaterar att flera av de 

synpunkter som förvaltningen framförde i sitt remissvar på 

översiktsplanen finns med här.  

 

Förvaltningen framhåller bland annat behovet av 

områdesprogram för att väga in alla de aspekter som är 

nödvändiga i stadsbyggandet. Förvaltningen efterlyser också 

mer vägledning i de målkonflikter som uppstår mellan till 

exempel fler bostäder, företagsområden, idrottshallar. 

Remissens resonemang om hur staden kan finansiera ett 

genomförande av översiktsplanen är bra och bör utvecklas 

ytterligare i nästa översiktsplan, eftersom det är en avgörande 

fråga. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande daterat 2014-01-16. 

 

Rådet för funktionshindersfrågor 

Rådet instämmer i förvaltningens förslag. 

 

§ 10 

Socialstyrelsens förslag till föreskrifter och allmänna råd 

om dokumentation inom socialtjänsten samt allmänna 

råd om socialnämndens ansvar för barn och unga 

Kommunstyrelsen har 2013-12-17 överlämnat remiss från 

Socialstyrelsen om Förslag till föreskrifter och allmänna råd 

om dokumentation inom socialtjänsten samt Förslag till 

allmänna råd om socialnämndens ansvar för barn och unga 

till stadsledningskontoret, socialnämnden, 

utbildningsnämnden och tre stadsdelsnämnder.  

 

Remissyttrande ska vara inlämnat senast 2014-01-31. En 

förlängning av remisstiden har inte medgivits. 
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Stadsdelsnämnden har uppdragit åt stadsdelsförvaltningen att 

avlämna ett kontorsyttrande som redovisas i detta ärende. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande daterat 2014-01-23. 

 

Rådet för funktionshindersfrågor 

Rådet har tagit del av ärendet. 

 

§ 11 

Uppföljning av verksamheten vid Högås Korttidshem 

Uppföljning av verksamheten vid Högås korttidshem 2013-11-25 

redovisades. 

 

Rådet för funktionshindersfrågor 

Rådet har tagit del av ärendet. 

 

§ 12  

Övriga frågor 

Förmöte före rådets sammanträde 

Rådet ska pröva om det finns möjlighet och behov av att 

lägga in förmöten före rådets ordinarie sammanträden. Rådet 

träffas inför nästa sammanträde kl. 17.30 för att diskutera 

saken. 

 

Årsplan 2014 

En tablå för årsplan för rådet har tagits fram med kända 

ärenden för nämnden samt möte med presidiet inlagda. Rådet 

är intresserat av att under året bjuda in t.ex. Kajsa Pärke för 

att få information om vägar, parker, byggnation etc. Rådet vill 

också få information om hälsoprojektet som drivs av 

idrottsförvaltningen i samråd med socialpsykiatrin. Frågan tas 

upp nästa gång igen. 

 

________________ 
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